
Z A P I S N I K 

XIV. sjednice Komisije za petanku HBS-a, 

održane u prostoriju Udruge umirovljenika u Šibeniku – PK Krešimir grada, 

dana 22. listopada  2024.g. 

 

Sjednica na koju su pozvani putem e-maila i WhatsApp grupe članovi Komisije i 

predsjednici/predstavnici klubova, započela je u 19.00 sati.  

Prisutni članovi Komisije: Grozdana Juričev Šprljan - predsjednica, Marica Dlaka-Vlajković – PK 

Krešimir grad, Branimir Opačak – PK Šibenik, Mate Žurić – PK Vinske mušice,  Zoran Mijat – PK 

Tribunj. 

Izostali članovi Komisije: Ozren Mandić – PK Dalmatino, Albert Čobanović iz PK Krčića nije 

pristupio zbog nemogućnosti dolaska iz Knina. 

Ostali pozvani prisutni: Milan Gnjidić-PK Dalmatino, Ante Petrović-PK Vinske Mušice, Marijan 

Mrša-PK Šibenik, Ramiz Mujkanović-PK Krešimirova Grada; 

Nisu pristupili pozvani: Lidija Bulat-PK Vodice, Zlata Požgain-PK Krčić, zbog nemogućnosti 

prisustvovanja. 

 

Sjednicu je otvorila predsjednica Komisije, Grozdana Juričev Šprljan, pozdravila nove članove iz PK 

Vinske Mušice i utvrdila prisutne ovoj sjednici,  a sukladno upućenom pozivu, uz konstataciju da 

nema prijedloga dopune dnevnog reda, predložila slijedeći: 

Dnevni red: 

1. Potvrđivanje Zapisnika s XIII. sjednice Komisije održane 01. ožujka 2024.g. 

2. Kalendar petanka aktivnosti (liga, kup, PPH) 

3 .Izmjena propozicija KUP-a i PPH 

4. Dopuna sa 2 PPH, PPH par-mix i PPH trojke-veterani 

5. Pravilnik o izboru najboljeg igrača/ice 

6. R a z n o  

 

koji je jednoglasno usvojen, te je Maricu Dlaka-Vlajković zadužila za zapisničara.  

 

Prijedlozi/zaključci po dnevnom redu 

Ad.1. Potvrđivanje Zapisnika s XIII. sjednice Komisije održane 01. ožujka 2024.g. 

Zapisnik s prethodne sjednice jednoglasno je potvrđen, bez primjedbi. 

 

Ad.2. Kalendar petanka aktivnosti (liga, kup, PPH) 

Predsjednica, je kao izvjestitelj po predmetnoj točki dnevnog reda iznijela prijedloge kalendara na način 

da su predložene dvije varijante u odnosu na održavanje Lige, i to održavanje Lige preko tjedna ili 

održavanje Lige vikendom. 

Nakon razmatranja usuglašeni su stavovi klubova da će se Liga održavati vikendom, uz iznimku 

nemogućnosti da se neodržane utakmice, održe preko tjedna obvezno prije održavanja slijedećeg kola, 

kao i do sada, uz jednu OBVEZU da se ne mogu odgoditi utakmice zadnja dva kola Lige. 

Klubovi su predložili svoje turnire, koji su uz KUP i PPH usuglašeni i potvrđeni kalendarom petanka 

aktivnosti za 2025.g. 

Zaključak: Kalendar petanka natjecanja za 2025.g. u ime Komisije, usuglašen na ovoj sjednici 

predsjednica će dostaviti  Sportskoj komisiji i petanka klubovima. 

 

Ad.3. Izmjena propozicija KUP-a i PPH 

-IZMJENA čl.4. Propozicija KUP-a -Izvjestitelj po predmetnoj točki je predsjednica koja je iznijela 

prijedlog izmjene odredbe članka 4. Propozicija KUP-a, od 24. lipnja 2024.g.,  KLASA: 620-05/24-04/4 

URBROJ: 251-798-24-3, na način da dosadašnji članak 4. koji glasi: 
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„Neparan broj prijavljenih natjecatelja Prilikom ždrijeba, ako ima neparan broj prijavljenih ekipa, 

Sportska komisija utvrđuje koja ekipa ima više pobjeda u dosadašnjem osvajanju KUP-a i ta ekipa 

direktan plasman u završnicu, bez kvalifikacija“. 

se izmijeni na način da isti glasi: 

„Neparan broj prijavljenih natjecatelja Prilikom ždrijeba, ako ima neparan broj prijavljenih ekipa, 

Sportska komisija utvrđuje da prošlogodišnji pobjednik KUP-a ima direktan plasman u završnicu, 

bez kvalifikacija“. 

Izmjenu je obrazložila situacijom  da trenutno imamo dva kluba, PK Dalmatina i PK Šibenika, koji 

imaju po dva osvajanja KUP-a, a da bi se to ubuduće izbjeglo predlaže se kao naprijed. 

Nakon kratkog razmatanja prisutni su jednoglasno prihvatili izmjenu te se donosi: 

Zaključak: Prihvaća se izmjena članka 4. KUP-a, te će se Sportskoj komisiji i IO HBS-a, uputiti 

ovaj prijedlog na usvajanje. 

 

-IZMJENA PPH-a-Predsjednica je iznijela prijedloge svojih kolega u odnosu na izmjenu Propozicija 

PPH od 31.ožujka 2023.g.  Ur.br.120/2023, po pitanju nastupa igrača i igračica iz različitih klubova, 

što je upravo naglasio Mate Žurić iz PK Vinske mušice, ističući da boćari nemaju takve propozicije i 

da je nelogično da u državnom prvenstvu igraju igrači iz različitih klubova. 

Predsjednica je iznijela primjer Slovenije čiji igrači u državnim prvenstvima isključivo nastupaju iz 

istog kluba, a za slobodno natjecanje imaju natjecanje naziva TOUR u kojem mogu nastupati igrači 

različitih klubova i nacija, također iznosi primjer Slovenije koji u državnom prvenstvu, umjesto 

nagrađivanja za treće i četvrto mjesto, imaju predviđena dva treća mjesta, pa predlaže da isto primjeni 

i kod nas u Hrvatskoj, te daje na razmatranje navedene prijedloge, u odnosu na čl.3. koji glasi: 

„ PPH je pojedinačno prvenstvo Hrvatske isključivo za registrirane petanka boćare. Na PPH mogu 

nastupiti svi boćari i boćarice neovisno o uzrastu. U disciplinama par ili trojka mogu nastupiti igrači i 

igračice iz različitih klubova“. 

-da se izmjeni na način da glasi: 

„ PPH je pojedinačno prvenstvo Hrvatske isključivo za registrirane petanka boćare. Na PPH mogu 

nastupiti svi boćari i boćarice neovisno o uzrastu. U disciplinama par ili trojka moraju nastupiti igrači 

i igračice iz istog klubova“. 

 

Nakon kratke diskusije svi prisutni su se izjasnili da se slažu s prijedlogom i jednoglasno isti prihvatili, 

uz malo negodovanje Branimira Opačka iz PK Šibenika, koji navodi da njihov klub ima jednu igračicu. 

Slijedom navedenog donosi se: 

Zaključak:  

-Prihvaća se prijedlog izmjene članka 3. Propozicija PPH od 31.ožujka 2023.g.  Ur.br.120/2023., tako 

da isti glasi: 

„ PPH je pojedinačno prvenstvo Hrvatske isključivo za registrirane petanka boćare. Na PPH mogu 

nastupiti svi boćari i boćarice neovisno o uzrastu. U disciplinama par ili trojka moraju nastupiti igrači 

i igračice iz istog kluba“. 

 

-Prihvaća se prijedlog izmjene točke 3., članka 35., Propozicije državnih natjecanja - općenito, od 

veljača 2023., Ur.br.: 49/2023, u odnosu na točku 3., nagrade u PPH-u, tako da isti glasi: 

„..NA PH – prva četiri mjesta u svim disciplinama nagrađuju se medaljom, pobjedniku se 

dodjeljuje i pehar, na način da se nagrađuju dva treća mjesta“. 

 

 

Ad.4. Dopuna sa 2 PPH, PPH par-mix i PPH trojke-veterani 

Predmetna točka je predložena na osnovu dužeg dosadašnjeg vremenskog razmatranja, tako da se po 

pitanju navedenog ništa novo nije imalo dodati, pa se nakon kratkog razmatranja odmah jednoglasno 

usuglasilo da je državno prvenstvo po pitanju veterana nepotrebno, ali da se jednoglasno usvaja prijedlog 

za osnivanjem natjecanja u PARU-mix, mješovito, stoga se donosi:  

Zaključak: Jednoglasno se usvaja prijedlog Izvršnom odboru HBS-a, predložiti  osnivanje 

državnog prvenstva petanke u paru-mješovito. 
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Ad.5. Pravilnik o izboru najboljeg igrača/ice 

Predmetna točka je već duže vrijeme u fokusu i razmatranju Komisije koja je ostala nedovršena, a istu 

je potrebno detaljno razmotriti te predsjednica ističe da u ovom trenutku nemamo ni nacrt Pravilnika 

koji bi riješio ovu temu budući ima različitih dosadašnjih usmenih prijedloga klubova ali ništa konkretno 

od ni jednog kluba nema, stoga ova točka na dnevnom redu predstavlja inicijativu da se do kraja godine 

na istoj poradi i do slijedeće sjednice Komisije iznese konkretni pismeni prijedlog, na kojem će i sama 

predsjednica nastojati više poraditi do kraja svog mandata, budući predstoje izbori za IO HBS, a samim 

time i trenutnoj Komisiji prestaje mandat, te se donosi: 

Zaključak: Jednoglasno je usvojena inicijativa da se do kraja godine izradi Prijedlog pravilnika 

o nagrađivanju najboljeg igrača/ice u kojem se obvezuju sudjelovati svi petanka klubovi. 

 

 

Ad.6. R a z n o  

Pod točkom razno nije bilo prijedloga. 

 

 

Sjednica je završena u 20,15 sati.  

 

                  Zapisničar                                                                                          Predsjednica Komisije 

          Marica Dlaka-Vlajković                                                                           Grozdana Juričev Šprljan 

 

 


